
Výročńı zpráva
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Výročńı zpráva 2020

1 Úvod

Výročńı zpráva je spolu s hlášeńım o stavu klubu definována interńım předpisem Studentské unie
ČVUT 2019–P2 Výročńı zprávy a hlášeńı o stavu klubu. Vedle povinných náležitost́ı funguje jako
materiál, jehož obsah ve stručnosti popisuje činnost klubu v daném roce, problémy, se kterými se
klub potýkal, i úspěchy, s nimiž se chce pochlubit.

Během roku 2020 stál klub zejména před dvěma výzvami. Prvńı byl plánovaný projekt EPC
(realizace úsporných opatřeńı na kolej́ıch a školićım centru) a druhou neplánované propuknut́ı
celosvětové epidemie koronaviru.

2 Členové

Ke konci roku 2020 měl klub celkem 5097 člen̊u, z toho 977 bylo nově registrovaných. Úbytek
nováčk̊u byl zp̊usoben hlavně nižš́ım počtem nastupivš́ıch student̊u na koleje Strahov z d̊uvodu
druhé vlny koronaviru.

Počet aktivńıch člen̊u je při definici aktivity, velikosti a děleńı klubu velmi obt́ıžné určit.
Nejbĺıže se dostaneme k intervalu <257,486>.

3 Vedeńı klubu

Vedeńı klubu děĺıme na představenstvo a centrálu, někteř́ı členové se nacháźı v obou skupinách
zároveň. Během roku 2020 proběhly ve vedeńı klubu změny jak v představenstvu, tak centrále.

3.1 Představenstvo

Představenstvo bylo počátkem roku na základě voleb obměněno o zástupce lichých blok̊u (3, 5,
7, 9 a 11) a celoklubové zástupce č. 1 a 3.

3.1.1 Rezignace

V únoru podal rezignaci na pozici zástupce bloku 9 Aleš Neoral. V doplňovaćıch volbách jej na
této pozici nahradil Vı́t Pekárek.

14. 10. pak rezignoval na pozici zástupce bloku 5 Adam Ježek. Doplňovaćı volby přinesly jeho
náhradnici, kterou se stala Oleksandra Tahirbekova.

Zástupce bloku 2 Martin Jakubec ztratil po třech po sobě jdoućıch nepř́ıtomnostech na za-
sedáńı představenstva mandát. Dle volebńıho řádu byl ovšem nástupce zvolen pouze v řádných
volbách (nikoli doplňovaćıch) a pozice z̊ustala od 3. 11. do konce roku neobsazena.

3.1.2 Volba předsedy

Vzhledem k bĺıž́ıćımu se konci mandátu předsedy klubu Jakuba Rubáše byla vyhlášena volba
předsedy klubu, která proběhla 14. 12. Jediný kandidát, Viktor Bohuněk, ovšem nebyl zvolen
a volba byla ukončena. Předseda klubu vyhlásil daľśı termı́n na sch̊uzi představenstva 21. 12., na
které byl tentýž kandidát zvolen. Mandát novému předsedovi začne z kraje roku 2021.
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3.1.3 Sch̊uze

Během roku 2020 proběhlo 11 zasedáńı představenstva, z nichž posledńı 4 byla online formou.
Během prvńı vlny koronaviru nav́ıc prob́ıhaly týdenńı porady vedeńı, na nichž se řešil aktuálńı stav
a diskutoval se vhodný postup klubu. Tyto porady prob́ıhaly i kv̊uli legislativńımu nedostatku,
kdy klub neměl vydefinovanou možnost jednáńı online (což bylo v rámci SU napraveno v červnu).

Kv̊uli nesprávnému výkladu legislativy SU musely být daľśı 2 sch̊uze anulovány, usneseńı na
nich přijatá byla přijata ve stejné podobě na následuj́ıćı sch̊uzi..

Tabulka 1: Představensto SH v roce 2020.

Funkce Jméno Poznámka
Předseda Jakub Rubáš –
CKZ 1 Otto Hollmann –
CKZ 2 Vojtěch Suk –
CKZ 3 Viktor Bohuněk –
CKZ 4 Pavel Dostál –
Zástupce B2 Martin Jakubec ztratil mandát 3. 11. 2020
Zástupce B3 Radoslav Kondáč –
Zástupce B4 Marek Vančata –

Zástupce B5
Adam Ježek rezignoval 14. 10. 2020
Oleksandra Tahirbekova od 4. 12. 2020

Zástupce B6 Václav Havránek –
Zástupce B7 Martin Vitoušek –

Zástupce B8 Vojtěch Šmejkal –

Zástupce B9
Aleš Neoral rezignoval 12. 2. 2020
Vı́t Pekárek od 4. 6. 2020

Zástupce B10 Petr Dvořák –
Zástupce B11 Jan Dvořák –

3.2 Centrála

Centrála klubu zaznamenala v roce 2020 změny pouze na dvou pozićıch, a to na pozici PR
manažerky a pozici HR manažerky. Vedeńım PR sekce byla po odvoláńı Kateřiny Zaiblové
předsedou pověřena Veronika Huvarová a HR manažerkou se po rezignaci Anny Vlasákové stala
Karoĺına Bergelová.

Aktivity centrály se v roce 2020 věnovaly zejména situaci okolo nákazy COVID-19 a projektu
EPC, jak ostatně popisuji v následuj́ıćı kapitole. Z tradičńıch akćı zastřešených př́ımo centrálou,
jako jsou např́ıklad výjezdńı, nemohla proběhnout téměř žádná.
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Tabulka 2: Centrála SH v roce 2020

Funkce Jméno Poznámka
Předseda Jakub Rubáš –

Mı́stopředseda Jakub Šejna –
Technicko-śıt’ový manažer Jakub Jančička –
Manažer pro vzděláváńı Samuel Fichna –
Projektový manažer David Prudek –

PR manažerka
Kateřina Zaiblová do 29. 4. 2020
Veronika Huvarová od 7. 5. 2020

HR manažerka
Anna Vlasáková do 21. 10. 2020
Karoĺına Bergelová od 22. 10. 2020

Vedoućı sportovńı sekce Dávid Michal Bulko –
Provozńı technik Václav Novák –
Statistik a nákupč́ı Veronika Huvarová –

4 Činnost v roce 2020

Rok 2020 byl poznamenaný epidemíı koronaviru, která postupně postihla celý svět. Řada aktivit
klubu byla t́ımto omezena. Některé akce proběhnout v̊ubec nemohly, jiné se musely přetransformovat
do online podoby. V tomto obdob́ı zároveň prob́ıhala realizace projektu EPC na kolej́ıch Strahov.

4.1 Koronavirus

Možné dopady koronaviru na kolejńı samosprávy, a tedy i na klub Silicon Hill, byly poprvé
diskutovány na ZZS VS 5. 2. Se zástupci vedeńı SÚZ i ČVUT byla prob́ırána opatřeńı, která se
budou kolej́ı a menz týkat.

V pr̊uběhu prvńı poloviny března se však situace rapidně zhoršila a vedla až k uzavřeńı vy-
sokých škol. Koleje mohly z̊ustat otevřeny, avšak za zvýšených hygienických opatřeńı. V rámci
Rady studentských samospráv SU ČVUT byl zvolen jednotný postup, který se do aktivit klubu
projevil nejprve omezeńım, a následně úplným uzavřeńım sportovǐst’, společenských mı́stnost́ı
v naš́ı správě a zrušeńım celé řady akćı (např́ıklad SHOW 2020).

Vzhledem k odstěhováńı se celé řady našich člen̊u představenstvo klubu souhlasilo s vytvořeńım
pravidel pro navráceńı členských př́ıspěvk̊u za dané obdob́ı nad rámec interńıho předpisu. Nař́ızeńım
předsedy bylo umožněno člen̊um požádat o převod členstv́ı na následuj́ıćı obdob́ı, př́ıpadně
o navráceńı plné částky za zmı́něné členstv́ı.

Situace se s bĺıž́ıćım koncem letńıho semestru zlepšila a opatřeńı byla tedy rozvolněna. Zimńı
semestr ovšem nestihl ani zač́ıt a v republice propukla tzv.

”
druhá vlna“. Opět tedy muselo doj́ıt

k postupnému uzav́ıráńı mı́stnost́ı a omezováńı aktivit.
Vraceńı členských poplatk̊u bylo tentokrát jednodušš́ı nejen d́ıky źıskaným zkušenostem z vlny

prvńı, ale i konč́ıćımu přechodnému obdob́ı dle klubové legislativy. Nař́ızeńım předsedy bylo
umožněno navráceńı členských př́ıspěvk̊u člen̊um, kteř́ı si zaplatili v rozmeźı od konce srpna do
začátku ř́ıjna.

4 ČINNOST V ROCE 2020 3
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Kv̊uli vystěhováńı druhého patra bloku 8 z d̊uvodu rozšǐrováńı karantény vybudované SÚZ
bylo zároveň odsouhlaseno a nař́ızeńım předsedy umožněno vrátit členské př́ıspěvky těm člen̊um,
kteř́ı byli touto skutečnost́ı postiženi a zároveň zažádali o převod členstv́ı z minulého obdob́ı
(z prvńı vlny).

Od omezeńı aktivit na začátku zimńıho semestru do konce roku 2020 nedošlo k dlouhodobému
zlepšeńı stavu, a tak musely z̊ustat aktivity klubu utlumeny.

4.2 EPC na Strahově

Projekt EPC na kolej́ıch ČVUT byl plánován již deľśı dobu a po funkčńı obdob́ı hned několika
ředitel̊u SÚZ ČVUT. Shodou nešt’astných okolnost́ı však realizace vyšla na rok, kdy byli ubytovańı
studenti na koleji prakticky neustále a jejich nekomfort byl tedy o to větš́ı.

Mezi hlavńı piĺı̌re projektu na bloćıch patřila výměna osvětleńı, hlavic topeńı a topných kotl̊u
a realizace úsporných opatřeńı na hlavićıch sprch a vodovodńıch kohoutćıch. Pro klub byla dále
d̊uležitou etapou fáze zatepleńı a výměna části oken na školićım centru.

Projekt se ani na jedné lokalitě neobešel bez problémů. SÚZ ČVUT i přes upozorněńı zástupc̊u
studentské samosprávy nedokázala zajistit dodržováńı pravidel firmou ENESA (součást skupiny
ČEZ). Až na několik výjimek se ovšem jednalo o nedostatky spojené s přechodem na nový systém.

Prvńı větš́ım problémem byla snaha SÚZ pokračovat v realizaci projektu i v době nástupu
prvńı vlny, kdy byli studenti, kteř́ı na kolej́ıch z̊ustali, prakticky uzavřeni v pokoj́ıch, odkud
studovali. Dı́ky tlaku studentské samosprávy se nakonec tato fáze posunula na dobu, kdy již byla
situace klidněǰśı (cca o měśıc).

Daľśı problém byl nicméně plánovaný, a to v́ıce jak měśıčńı odpojeńı vždy poloviny blok̊u
od teplé vody přes obdob́ı letńıch prázdnin. Tato otázka byla diskutována na ZZS VS v únoru
2020 a zástupci našeho klubu byli ubezpečeni o dostatečné náhradě (vzhledem k tomu, že je
součást́ı kolejného právě i dodávka teplé vody). Vzhledem k situaci zmı́něné v dř́ıvěǰśı kapitole
však SÚZ při zahájeńı diskuźı o konkrétńı částce tuto dohodu nechtěla dodržet. Výsledkem snahy
samosprávy byla pouze minimálńı kompenzace, která ubytované většinou neutěšila.

Ani úpravy školićıho centra neprob́ıhaly bez problémů. Po zatepleńı a zahájeńı úpravy střechy
odjela realizačńı firma na v́ıkend pryč a nechala budovu nezajǐstěnou. Př́ıvalové deště pak zp̊usobily
vytopeńı, které klub musel krýt z vlastńıch prostředk̊u.

Samotné práce ovšem byly zapotřeb́ı a jak na interiérech blok̊u, tak na budově školićıho centra
(obr. 1), jsou znát. Výhledově by se měla na školićım centru opatřeńı projevit i sńıženou spotřebou
elektrické energie a odběru plynu.
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Obrázek 1: Rekonstruované školićı centrum

4.3 Akce

4.3.1 InstallFest

Jedna z mála akćı, která stihla proběhnout v prezenčńı formě. O v́ıkendu na přelomu února
a března se na Karlově náměst́ı v budově fakulty elektrotechnické konal dvanáctý ročńık konfe-
rence Installfest, který představil přes 30 přednášek a 13 workshop̊u na témata ze světa otevřených
technologíı.

4.3.2 Letńı grilovačky pro aktivńı členy

V době uvolněńı opatřeńı proběhlo několik akćı pro aktivńı členy. Ku př́ıkladu budiž grilováńı
selete či HR akce před započet́ım semestru.

4.3.3 Letńı tanč́ırny

Letńı tanč́ırny připravili členové projektu Tanečńı na Strahově jako náhradu za zrušené jarńı kurzy
a jak se ukázalo později, jednalo se o jediné tanečńı, které v roce 2020 na Strahově proběhly.

4.3.4 Poznej Strahov

V roce 2020 akce Poznej Strahov proběhla jen nap̊ul. Jediný termı́n, který se vzhledem k situaci
mohl konat, proběhl 10. 9. a zúčastnilo se jej 24 lid́ı.

4 ČINNOST V ROCE 2020 5
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Obrázek 2: InstallFest

4.3.5 This is Silicon Hill

Na začátku zimńıho semestru vyvstala potřeba uskutečnit tradičńı Akci prvák, která seznamuje
nováčky s chodem klubu a možnostmi života na Strahově. Situace nám ale nedovolila uskutečnit
akci v klasickém formátu veletrhu ze strahovské menzy, a proto jsme se rozhodli ji přenést do
online živě streamované podoby. Téměř dvouhodinový program provedl diváky všemi projekty
a sekcemi klubu. Stream uskutečnilo AVC SH se dvěma mobilńımi a jedńım statickým natáčećım
týmem z osmi mı́st po celém areálu kolej́ı.

4.3.6 Online kurzy pečeńı a hospodařeńı s potravinami

HR skupinka ke konci zimńıho semestru připravila dva webináře na téma Jak doma šetřit j́ıdlem
a Teorii k pečeńı chleba. Prvńı webinář se uskutečnil 19.11. a druhý 10.12. Oba webináře byly
pod taktovkou Vládi Sojky, který je spoluautorem blogu Zkvašeno.cz a stoj́ı za webem fermenta-
rum.cz. Streamy prob́ıhaly d́ıky AVC Silicon Hill přes Youtube SH. Pr̊uměrná sledovanost prvńıho
webináře byla 50 lid́ı, druhého 22 lid́ı.
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5 Sekce SH

Klub Silicon Hill se v roce 2020 dělil na následuj́ıćı sekce:

� Technicko-śıt’ová

� Vzdělávaćı

� Sportovńı

� Projektová

� Provozńı

� PR

� HR

Každá sekce má svého zástupce v centrále klubu, respektive jeden člen centrály je pověřen
jej́ım ř́ızeńım předsedou klubu. Aktivity jednotlivých sekćı se během roku překrývaj́ı.

5.1 Technicko-śıt’ová

V roce 2020 pokračovaly práce na výměně centrálńıho prvku, proběhly 4 v́ıkendovky a jeden
celotýdenńı sprint. Započaly práce na změně volebńıho systému a webových stránkách klubu
a začátkem zář́ı byl proveden přechod na novou wiki. Zaznamenán byl také značný posun ve
vývoji nového inventarizačńıho systému, který byl do konce roku již téměř dokončen.

Tabulka 3: Děleńı sekce

Název Vedoućı Poznámka
Śıt’ Otto Hollmann –
Servery Viktor Bohuněk –

5.2 Vzdělávaćı

Vzdělávaćı sekce pod sebou sdružuje akademie a konference, které klub pořádá pro (nejen) své
členy. V roce 2020 nemohla většina akćı proběhnout, lekce byly omezeny kv̊uli zákazu shromažd’ováńı.
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Tabulka 4: Akademie vzdělávaćı sekce 2020.

Název Vedoućı Počet aktivńıch (lektor̊u)
C++ Jakub Marek 2
Linux Václav Pužman 4
Python Jan Dvořák 2

Tabulka 5: Konference vzdělávaćı sekce 2020.

Název Vedoućı Počet aktivńıch Datum konáńı
InstallFest Jakub Jančička 21 29. 2. – 1. 3. 2020

5.3 Sportovńı

Sportovńı sekce klubu se děĺı na dvě větve – fitcentrum Silicon Gym a Blokové posilovny. Zastřešena
je vedoućım sportovńı sekce.

Ve fitcentru je možné účastnit se skupinových cvičeńı, cvičit samostatně, využ́ıvat rad školených
trenér̊u či relaxovat na masáži nebo v soláriu. Vedoućım fitcentra byl po celý rok 2020 Vojtěch
Anderle.

Na všech bloćıch kromě bloku 2 se nacháźı menš́ı posilovna, tzv. bloková. Správci jednot-
livých posiloven jsou vedeni vedoućım blokových posiloven, kterého v roce 2020 vykonával Michal
Jurásek.

Fitcentrum i blokové posilovny byly po většinu roku vzhledem k opatřeńım ze strany vlády
ČR, vedeńı univerzity a klubu uzavřeny.

Tabulka 6: Skupiny sportovńı sekce.

Název Vedoućı Počet aktivńıch
Fitcentrum Silicon Gym Vojtěch Anderle 17
Blokové posilovny Michal Jurásek 13

5.4 Provozńı

Provozńı sekce klubu má na starost pečovat o majetek a nářad́ı klubu a spravovat 2 objekty
v našem nájmu – školićı a grilovaćı centrum. Vedle daľśı aktivity patř́ı i spravováńı a p̊ujčováńı
tř́ı klubových ṕıp, z nichž jedna je vlastńım SH výtvorem.

5.5 Projektová

Projekty SH spadaj́ı pod projektovou sekci klubu Silicon Hill, ř́ızeny jsou svým vedoućım a orga-
nizačně zastřešené členem centrály pověřeným touto činnost́ı – projektovým manažerem klubu.
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Tabulka 7: Děleńı provozńı sekce.

Název Hlavńı správce Počet aktivńıch Poznámka

Školićı centrum Jǐŕı Kocum 1 –
Grilovaćı centrum Viktor Fúra 6 –
Ṕıpy Viktor Fúra 2 –

Projekty klubu p̊usob́ı poměrně samostatně, organizuj́ı vlastńı DOD či samostatné akce. Vždy
se ale jedná o akci klubovou, nebot’ právě klubem jsou projekty zastřešeny.

V následuj́ıćı tabulce jsou jen základńı údaje o projektech našeho klubu. K této zprávě jsou
však zároveň přiloženy i výročńı zprávy jednotlivých projekt̊u, v nichž lze nalézt detailněǰśı in-
formace o jejich činnosti.

V roce 2020 byl vytvořen nový projekt – Kompanie MonSilica. Záměrem projektu je pořádáńı
LARP trénink̊u na Strahově.

Tabulka 8: Projekty SH v roce 2020.

Projekt Vedoućı Počet aktivńıch Poznámka
3D tisk SH Tomáš Neuschl 21 –

AVC.SH
Veronika Jeziorská 39 do 10. 1. 2020
Adam Ježek 39 od 11. 1. 2020

Fotbálek SH Adam Plecitý 2 –
Fotoateliér SH Richard Burkoň 3 –

Fotokomora
Filip Cizner 1 do 31. 1. 2020
Andrej Kružliak 1 od 12. 8. 2020

Hudebny Libor Hájek 4 –
MacGyver – bastĺı̌ri SH Petr Polášek 14 –
Modelland Simona Strádalová 12 –
Kompanie MonSilica Martin Houska 2 od 30. 11. 2020
SH liga ve stolńım tenise Maroš Karas 7 –
SHerna Kateřina Bartyzalová 17 –
SHOW 2020 Richard Burkoň 15 –
Tanečńı na Strahově Jǐŕı Kocum 6 –
Včely na Strahově Karel Landa 3 –
Zahrádky Jǐŕı Hanuš 9 –

5.6 PR

PR sekce spravuje sociálńı śıtě a webové stránky, tvoř́ı obraz klubu dovnitř i ven, organizuje
několik akćı během roku (např. Akce prvák) a soutěže mezi jednotlivými bloky tzv. Blokové hry.
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Na přelomu poloviny roku došlo k vytvořeńı PR strategie a realizaci nových grafik. Přes léto
proběhla informačńı kampaň ohledně života na kolej́ıch Strahov.

Došlo také k obnově ekonomické činnosti na prodej PR předmět̊u. Ta nicméně odstartuje až
v roce 2021.

Tabulka 9: Děleńı PR sekce.

Název Počet aktivńıch
Grafici 4
Fotografové 4
Organizátoři Blokových her 9

Řadov́ı členové sekce 18

5.7 HR

Znovuobnovená HR sekce si bere za ćıl rozšǐrovat řady aktivńıch člen̊u a pomáhat motivovat ty
stávaj́ıćı. Vzhledem k situaci se bohužel většina akćı během roku 2020 konat nemohla. Proběhnotu
však stihly prohĺıdky Strahova pro nováčky – Poznej Strahov a letńı grilovačka pro aktivńı.

Tabulka 10: Děleńı HR sekce.

Název Počet aktivńıch
HR skupinka 11
Organizátoři akćı 3

6 Závěr

Rok 2020 byl nejen pro členy, ale i pro vedeńı klubu náročný. Nemožnost se scházet, pořádat
akce, či vystěhováńı části bloku 8 nepřinesly nic dobrého ani v otázce nár̊ustu aktivńıch člen̊u.
O to větš́ı d́ık patř́ı všem aktivńım člen̊um, kteř́ı v tomto roce klub pomáhali rozv́ıjet.

6 ZÁVĚR 10


